
 

 

 

 

Styrets årsberetning - Skjeberg CK 2023 
 

Styrets sammensetning:  
Leder:    Antonio Moen 
Nestleder:   Arvid Moen  
Kasserer:   Lisa Oppenlænder Rasmussen 
Sekretær:   Oline Øyangen 
Styremedlemmer:  Tom Grendal og Patrick Eriksen 
Varamedlemmer:  Rigmor Olsen og Jane Derås Halvorsen 
Ungdomsrepresentant: Ikke besatt.  
 
Styrets arbeid:  
Det har vært avholdt 8 styremøter i 2022 og 2023 (mellom årsmøte i 2023 og 2024) 
Styret har jobbet med aktivitetsplaner for Ung, og senior, informasjonsflyt i klubben, daglig drift 
av klubben og klubbens økonomi, prosjekt rundbane, rekruttering av trenere, kick-off før 
utetreningssesong og vintertrening, oppfølging av og anskaffelse av nye sponsorer, evaluering 
av sesongen, samt planlegging av årsmøte.  
 
Klubben arrangerte Skjebergrittet 13.5. Det vises til egen beretning for Skjebergrittet. Klubben 
har jobbet for at klubbens medlemmer skal delta på ritt. 10 medlemmer dro til Køge for 
deltagelse i Tøserunden og Sjælland på tvers. Klubben stilte med langing til deltagere fra 
klubben på Grenserittet. Klubben falt ned på å legge mest ressurser til Cykelvasan i år, og 15 
hardhauser fylte en minibuss og dro til Sälen for å sykle noe som viste seg å bli et vått, møkkete 
og noe slitsomt, men morsomt ritt. 
 
Aktivitet 
Landevei: 
I 2022 er det gjennomført en landeveisøkt i uka + 1 langkjøringsøkt i helgene. Oppslutningen 
har vært varierende. Viser for øvrig til egen årsberetning. 
 
MTB:  
I 2022 er det gjennomført 2 økter pr. uke. Også her har oppslutningen vært varierende gjennom 
året. Viser for øvrig til egen årsberetning. 
 
Vintertrening: 
Vintertreningen har bestått styrketrening og spinning. 
 
Styret mener at man totalt sett har gjort det man har kunnet for å opprettholde aktiviteten i 
klubben. Styret mener det er viktig å holde fast ved treningstidene og aktivitetene. 
 
  


